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کازرون
آغاز پروژه آسفالت خیابان ۲۲ بهمن

 
و شورای  روابط عمومی شهرداری  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
اسلامی شهر کازرون با توجه به اینکه خیابان ۲۲ بهمن یکی از خیابان های 
پرتردد شهر است و همچنین آسفالت این خیابان به علت عمر زیاد کاملًا 
فرسوده و خراب  شده است در دستور کار شهرداری جهت آسفالت قرار 

گرفت.

جهرم
یک چاه غیرمجاز در جهرم پر شد

چاه  اداره  این  مأموران  کرد:  اعلام  جهرم  آب  منابع  امور  اداره  رئیس 
غیرمجاز حفر شده در گردنه میل این شهرستان را پر کردند.

با گزارش های  افزود:  ایرنا  با خبرنگار  در گفت وگو  منتظری  حبیب الله 
با  که  شدیم  متخلفان  از  برخی  غیرمجاز  فعالیت های  متوجه  مردمی 

سوءاستفاده از تعطیلات اخیر قصد تخلف داشتند.
وی بیان کرد: در چند روز گذشته یک دستگاه غیرمجاز حفاری برقی 
توسط کشت امور منابع آب جهرم در گردنه میل شهرستان جهرم توسط 
آب  پارکینگ  به  که  بود  توقیف  شده  آب  منابع  امور  گشت  گروه 
منطقه ای فارس انتقال یافت. منتظری افزود: متخلفان با ساخت اتاقک بر 
چاه حفرشده قصد پنهان کردن آن را داشتند که این چاه که به عمق 100 

متر حفر شده بود ظرف کوتاه ترین زمان، پر شد.
رئیس اداره امور منابع آب شهرستان جهرم اضافه کرد: 15 خرداد نیز چند 
دستگاه کامیون و لودر که به صورت غیرمجاز مصالح رودخانه ای را در 

منطقه حیدرآباد برداشت می کردند، توقیف شدند.
امور  افزود: کامیون و ماشین آلات یادشده توسط گروه های گشت  وی 
کلانتری  انتظامی  نیروی  مأموران  و  دادستان  همکاری  و  آب  منابع 

جمهوری توقیف شدند و به پارکینگ انتقال یافتند.
منتظری از شهروندان جهرمی تقاضا کرد در صورت مشاهده هرگونه حفر 
چاه غیرمجاز بلافاصله مراتب را به امور منابع آب اطلاع دهند یا با شماره 

54449866 تماس بگیرند.

اقلید
رئیسادارهکاراقلیدخبرداد؛

معرفی 41 طرح اشتغال پایدار 
روستایی به بانک های عامل در اقلید

 پرداخت تسهیلات مشاغل خانگی 
به 90 متقاضی

41 طرح  تاکنون  اقلید گفت:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  اداره  رئیس 
بانک های  به  تومان  میلیارد   13 بااعتباری حدود  روستایی  پایدار  اشتغال 

عامل برای دریافت تسهیلات معرفی شده است.
اهمیت  از  اقلید  در  فارس  خبرنگار  با  گفت وگو  در  کریمی  عباسعلی 
اظهار  و  گفت  سخن  منطقه  هر  اجتماعی  و  اقتصادی  توسعه  در  اشتغال 
و  کشاورزی  پایه  بر  اقلید  شهرستان  اشتغال  اینکه  به  توجه  با  داشت: 
دام پروری استوار بوده و است، براثر خشک سالی دچار آسیب های جدی 
شد به طوری که متأسفانه آمار بیکاری در این شهرستان از متوسط این آمار 

در استان بیشتر است.
وی به سیاست های دولت در راستای ایجاد فرصت و بستر مناسب برای 
اشتغال زایی اشاره و عنوان کرد: اجرای طرح های اشتغال پایدار روستایی 

و فراگیر ازجمله این اقدامات است.
تسهیلات  اینکه  بابیان  اقلید  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  اداره  رئیس 
متقاضیان خصوصی  به  تسهیلات کم بهره  قالب  در  فراگیر  اشتغال  طرح 
اولویت طرح های گردشگری  از  می شود،  پرداخت  تعاونی ها  و شرکت 
و دانش بنیان و در درجه بعد پروژه های حوزه صنعت، معدن و تجارت و 

کشاورزی در این شهرستان خبر داد. وی عنوان داشت: سود این تسهیلات 
)پس از کم کردن درصدی که توسط دولت به صورت یارانه بلاعوض 
پرداخت خواهد کرد( برای طرح های دانش بنیان 8 درصد بوده و به سایر 

طرح ها 2 تا 5 درصد یارانه تعلق می گیرد.
کریمی با اشاره به اشتغال محور بودن این طرح بیان کرد: تسهیلات اشتغال 
فراگیر علاوه به راه اندازی پروژه های جدید، به پروژه های اقتصادی که 
پیش ازاین راه اندازی شده بودند )به منظور افزایش سرمایه در گردش و یا 
توسعه طرح( نیز تعلق می گیرد. وی تصریح کرد: هدف از اجرای طرح 
اشتغال فراگیر و توسعه اشتغال روستایی تنها پرداخت تسهیلات نیست، 

بلکه توسعه اشتغال روستاها مدنظر است.
رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی اقلید از سهم این شهرستان با 47 
طرح مصوب و ایجاد 287 فرصت شغلی بااعتباری 32 میلیارد تومانی در 
اشتغال پایدار روستایی و نیز 8 طرح بااعتباری بالغ بر 35 میلیارد تومان در 
اشتغال فراگیر خبر داد و تصریح کرد: با توجه به سهم نخست شهرستان 
اقلید متناسب با شاخص های موجود، این اعتبارات با افزایش 21 میلیارد 
تومانی در اشتغال روستایی و 18 میلیارد تومانی در اشتغال فراگیر در این 
شهرستان همراه بوده است. کریمی خاطرنشان کرد: 98 طرح بررسی شده 
در کمیته فنی شهرستان اقلید به استان معرفی شد که پس از تصویب 47 
طرح تاکنون 41 طرح اشتغال پایدار روستایی بااعتباری حدود 13 میلیارد 

تومان به بانک های عامل برای دریافت تسهیلات معرفی شدند.
وی افزود: 13 طرح اشتغال پایدار روستایی و نیز 14 طرح اشتغال فراگیر 
نیز آماده ارائه به بانک ها هستند. کریمی همچنین به معرفی 90 نفر برای 
دریافت تسهیلات مشاغل خانگی به بانک های عامل اشاره کرد و گفت: 

تمام این متقاضیان تسهیلات موردنظر را دریافت کردند.

مرودشت
رئیسورزشوجوانانمرودشت:

مرودشت شهر دوچرخه ها می شود
مردم  گسترده  تمایل  گفت:  مرودشت  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس 
مرودشت به ورزش دوچرخه سواری و همچنین درخشش دوچرخه سواران 
به عنوان  تا مرودشت  این شهر در عرصه های مختلف ورزشی سبب شد 

شهر دوچرخه ها مطرح شود.
اظهار  مرودشت،  در  فارس  خبرنگار  با  گفت وگو  در  کشاورز  مصطفی 
داشت: شهرستان مرودشت گنجینه ای ارزشمند در استان و کشور بوده که 
دارای پتانسیل های متمایز و ارزشمندی نسبت به سایر مناطق کشور است.
وجود  افزود:  مرودشت  شهرستان  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس 
در  و  مختلف  رشته های  در  که  مرودشتی  مدال آوران  و  ورزش کاران 
المپیک، ملی، منطقه ای و... پرچم کشورمان  عرصه های مختلف جهانی، 
را به اهتزاز درآورده اند، یکی از پتانسیل های ارزشمند مرودشت محسوب 
می شود. کشاورز ورزش مرودشت را با ورزش برخی از مناطق مقایسه 
کرد و ابراز داشت: در برخی از مسابقات تعداد مدال آوران مرودشتی از 
منتخب  تیم های  دیده شده  و   است  بیشتر  بعضاً  استانی  مدال آوران  تعداد 
را  استان  نام  تنها  و  تشکیل شده اند  مرودشت  ورزشکاران  از  تنها  استانی 
بیان  مرودشت  و جوانان شهرستان  اداره ورزش  رئیس  یدک می کشند. 
داشت: یکی از ورزش هایی که در مرودشت همه گیر است و علاقه مندان 

زیادی دارد دوچرخه سواری است.
ورزش  به  مرودشت  مردم  گسترده  تمایل  داشت:  اظهار  کشاورز 
در  مرودشتی  دوچرخه سواران  درخشش  همچنین  و  دوچرخه سواری 
عرصه های مختلف ورزشی و حضور دوچرخه سواران در تیم ملی، نگاه ها 

را معطوف دوچرخه سواری مرودشتی ها کرده است.
وزارت  سیاست های  و  یک سو  از  فوق الذکر  موارد  کرد:  تصریح  وی 
ورزش و جوانان در مورد ورزش های همگانی خصوصاً دوچرخه سواری 
آن  به تبع  و  دوچرخه  از  استفاده  فرهنگ  ترویج  ضرورت  و  همگانی 
کاهش آلایندگی ها و کاهش مصرف سوخت و... باعث شد که مرودشت 
به عنوان شهر دوچرخه ها مطرح شود. کشاورز افزود: مطرح شدن مرودشت 
پتانسیل های  از  یکی  بیانگر  فارس،  استان  در  دوچرخه ها  شهر  به عنوان 
ارزشمند این شهرستان است؛ اما تحقق این نام و شعار نیازمند همدلی و 

همراهی ادارات، مردم و انجمن های مردم نهاد است.
وی اظهار داشت: علاوه بر موارد مذکور ایجاد زیرساخت های استاندارد، 
ایمن سازی معابر و استفاده از طرح های حمایتی و تشویقی می تواند شهر 
ترویج  و  تبدیل  کشور  مناطق  دیگر  برای  الگو  یک  به  را  مرودشت 

فرهنگ استفاده از دوچرخه را سرعت بخشد.

استان خوزستان
امامجمعهخرمشهر:

پرداخت تسهیلات اشتغال به کشاورزان 
برای راه اندازی آب شیرین کن 

 
امام جمعه خرمشهر برای تأمین آب کشاورزی مردم مجاور دریا ازجمله 
خرمشهر، اختصاص تسهیلات اشتغال راه اندازی آب شیرین کن را پیشنهاد 
در  موسوی فرد  نبی  سید  حجت الاسلام  مهر،  خبرنگار  گزارش  به  کرد. 
و  کرد  اشاره  خرمشهر  آب  شوری  مشکلات  به  جمعه  نماز  خطبه های 
گفت: برخی مشکلات اخیر شوری آب را به آن سوی مرزها و تحریم ها 
گره می زنند درصورتی که این مشکل نمی تواند به این مسائل مربوط باشد 

و ناشی از مشکلات طبیعی و خشک سالی کشور است.
امام جمعه خرمشهر از دعا برای بارش باران، نصب آب شیرین کن و توسعه 

فعالیت های هسته ای به عنوان راهکارها رفع این مشکل یادکرد.
وی توضیح داد: با توسعه فعالیت های هسته ای می توان بیش از هزار فعالیت 

را انجام داد که راه اندازی آب شیرین کن ها یکی از این موارد است.

وی افزود: یکی از دلایل اصرار برای فراهم کردن ۱۹۰ سو در مبحث 
قاطعی  پشتیبانی  نیز  مردم  و  است  کم آبی  مشکل  رفع  هسته ای،  انرژی 
رفع  برای  تسهیلات  اعطای  موسوی فرد،  دارند. حجت الاسلام  امر  این  از 
مشکل تأمین آب زراعت کشاورزان منطقه را نیز به عنوان یک راهکار 
ایجاد کارگاه های  برای  تومان  میلیارد  مطرح کرد و گفت: حدود ۵۰۰ 
کوچک و ایجاد اشتغال در نظر گرفته شده است که می توان از این منابع 

مالی برای راه اندازی آب شیرین کن در اختیار کشاورزان نیز قرارداد.
معمره  روستای  ازجمله  مناطق  از  برخی  شرب  آب  تأمین  لزوم  بر  وی 
معمره صنگور غیرقابل  تأکید کرد و گفت: آب  صنگور خرمشهر هم 
با تانکر برای رفع مشکل در  استفاده است که به طور موقت حمل آب 
حال انجام است اما یک تانکر پاسخگوی نیاز آن منطقه نیست و باید این 
مدار  امام جمعه خرمشهر، وارد  یابد.  افزایش  تانکر  یا چهار  به سه  تعداد 
شدن فاز دوم طرح آب رسانی غدیر تا ماه آینده را نویدبخش رفع مشکل 
آب شرب خرمشهر و معمره صنگور دانست. حجت الاسلام موسوی فر 
همچنین به مسئله برجام اشاره و اظهار کرد: برخی به دنبال حفظ برجام 
معیوب هستند. امام جمعه خرمشهر، این افراد را پیاده نظام استکبار خواند و 
بیان کرد: این عده افراد در جریان برجام نیز بر لزوم تصویب آن تأکید 

می کردند و تلاش در ایجاد رعب از جنگ را داشتند.
وی افزود: ملتی عاشورایی ما از جنگ نمی هراسد و از سوی دیگر تاکنون 
همه تلاش های استکبار برای کشورگشایی به عقب نشینی منجر شده است 

و این ریشه در القای فرهنگ انقلاب اسلامی ایران است.
اعتراضات  که  است  شده  شور  خرمشهر  شرب  آب  اخیر  مدت  در 
روستاهای  از  صنگور  معمره  روستای  داشت.  همراه  به  را  گسترده ای 
حدفاصل خرمشهر و آبادان یکی از مناطقی است که این روزها شوری 

چند برابر حد استاندار را تجربه می کند.

استان بوشهر

خارگ
رئیسشورایشهرخارگ:

اداره آبفا در خارگ مستقر شود
نابودی تصفیه خانه و شبکه فاضلاب

رئیس شورای اسلامی شهر خارگ گفت: آبفا یکی از اساسی ترین نیازها 
و خواسته های به حق اهالی شریف خارگ است که تاکنون مستقر نشده 

است.
مهدی باقری در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به برنامه ریزی صورت 
گرفته برای توسعه خارگ، اظهار کرد: هدف شورای شهر خارگ احیای 

زیرساخت های حیاتی در حوزه مدیریت شهری جزیره خارگ است.
وی اضافه کرد: آبفا یکی از اساسی ترین نیازها و خواسته های به حق اهالی 
شریف خارگ است که حدود پنج سال برای استقرار اداره آبفا در جزیره 
خارگ با مدیرکل آبفای استان پیگیری می کنیم و نتیجه ای برای استقرار 
این اداره نگرفته ایم. وی افزود: دو جلسه با مدیرعامل آبفای کشور و دو 
جلسه با وزیر نیرو در تهران داشته ایم اما متأسفانه به دلیل کارشکنی و 
کم لطفی و اطلاعات غلط و انحرافی آقای یاکیده به وزارت داده مشکل 

اهالی شریف خارگ در حوزه آبفا هنوز پابرجا است.
این سازمان در  رئیس شورای شهر خارگ تصریح کرد: حداقل وظیفه 
جزیره خارگ استقرار اداره آبفا است که تاکنون این خواسته هم عملی 
نشده و به حداقل خواسته به حق مردم خارگ توجهی نمی کند و پروژه 
تصفیه خانه و شبکه فاضلاب که بالغ بر هشت میلیارد تومان توسط شرکت 
نفت هزینه در برداشته است در حال نابودی و هدر رفت بیت المال است.
باقری یادآور شد: لازم است استاندار بوشهر در راستای صیانت از بیت المال 
درخصوص استقرار متولی عنایت ویژه ای به مردم شریف جزیره مقاوم 
خارگ داشته باشند. وی گفت: در بازدید اخیری که وزیر نیرو از استان 
پیگیر  مجلس  در  بوشهر  نماینده  طریق  از  راستا  همین  در  است  داشته 
موضوع بودیم که وزیر اظهار داشتند به زودی این مشکل حل خواهد شد 

و ما همچنان منتظر استقرار این اداره در جزیره خارگ هستیم.

استان هرمزگان
رئیسکمیسیونعمرانشورایشهربندرعباس:

اولویت اصلی باید بازسازی و بهسازی 
بافت های فرسوده و خورها باشد

 
حال  در  کرد:  عنوان  بندرعباس  شهر  شورای  عمران  کمیسیون  رئیس 
باید اولویت را بازسازی بافت فرسوده شهری و بهسازی خورها  حاضر 

قرار دهیم که اعتبار آن باید در بودجه ملی دیده شود.
کیانوش جهانبخش در گفت وگو با خبرنگار مهر بابیان اینکه  حل مشکل 
فاضلاب در شهر بندرعباس به یک مطالبه عمومی بدل شده؛ اما شورای 

بیان داشت: لازمه  شهر بندرعباس در این زمینه اختیارات قانونی ندارد، 
رفع مشکل فاضلاب و سرریز شدن آن به دریا عزم جدی و نگاه ملی است 

و شرکت آب و فاضلاب شهری تنها نمی تواند این مشکل را رفع کند.
وی با تأکید بر اینکه بودجه کلانی برای از بین بردن معضل فاضلاب شهر 
بندرعباس نیاز است، گفت: یکی از مشکلات اصلی در شهر بندرعباس 
وجود ۴۲ درصد بافت فرسوده ای است که فاقد شبکه فاضلاب استاندارد 
شهری است. عضو شورای شهر بندرعباس افزود: با ایجاد زیرساخت های 
مناسب مانند تصفیه خانه مجهز می توان از پساب ها استفاده دوباره کرد که 
نتیجه آن صرفه جوی در مصرف آب شرب است. رئیس کمیسیون عمران 
شورای شهر بندرعباس تصریح کرد: یکی از بزرگ ترین اشتباهات صدور 
مجوز احداث آب شیرین کن ها برای صنایع در سال های گذشته است زیرا 
می توانستیم این صنایع را مجبور به  ایجاد و پیوستن به کنسرسیوم کنیم.

جهانبخش اضافه کرد: این صنایع با پیوستن به این کنسرسیوم هرکدام 
یک  با  می توانستیم  طریق  این  از  و  می کردند  پرداخت  را  خود  سهم 
چاره اندیشی معضل آب و فاضلاب را رفع کنیم. وی در پایان یادآور شد: 
در حال حاضر باید اولویت را بازسازی بافت فرسوده شهری و بهسازی 

خورها قرار دهیم که اعتبار آن باید در بودجه ملی دیده شود.

استان کهگیلویه و بویراحمد
همزمانباانتخاباحمدعریانبهعنوانرئیس

دانشگاهیاسوجصورتگرفت؛
جذب دانشجوی غیر ایرانی دغدغه 

اصلی رئیس دانشگاه یاسوج

احمد عریان که هیچ هراسی از حضور رسانه ها در دانشگاه یاسوج ندارد 
و خود همواره خبرنگاران را به حضور می طلبد این روزها دغدغه زیادی 
برای جذب دانشجوی غیر ایرانی دارد و خبرنگاران را به یاری طلبیده که 

در یک مورد بابیان آن دردسری نیز برای خود ایجاد کرد.
به گزارش خبرگزاری فارس از یاسوج، استان کهگیلویه و بویراحمد بنا 
انقلاب  از  پیش  تا  پیشکسوت  نخبگان  و  دانشگاهی  موسپیدان  گفته  به 

هیچ گونه فضای دانشگاهی و مراکز آموزش عالی نداشت.
یاد دارند شاید  به  به خوبی  را  از کسانی که گذشته  بسیاری  به گفته  بنا 
تعداد لیسانسه های استان به عدد انگشتان دست هم نمی رسید اما با پیروزی 
بخش های  از  بسیاری  در  و  شهرستان ها  همه  در  اکنون  اسلامی  انقلاب 
استان مراکز دانشگاهی وجود دارد. تاکنون ده ها هزار نفر از دانشگاه های 
استان فارغ التحصیل شده اند و اکنون نیز ده ها هزار نفر دانشجو در مقاطع 

مختلف و در رشته های متعدد مشغول به تحصیل هستند.
مرکز  معتبرترین  و  دانشگاهی  کانون  مهم ترین  به نوعی  یاسوج  دانشگاه 
آموزش عالی در استان به شمار می رود که به عنوان دانشگاه مادر شناخته 
می شود و انتظارات و توقعاتی که از این دانشگاه می رود نسبت به سایر 

مراکز آموزش عالی استان این گونه نیست.
دانشگاه یاسوج در طول سال های گذشته تاکنون فراز و نشیب های زیادی 
دیده و ازجمله فرازهای آن می توان به معرفی دانشمندانی از این دانشگاه 
در  نیز  بدعت هایی  و  سیاسی کاری ها  اما  اشاره کرد.  جهان  و  به کشور 
دانشگاه وجود داشته که جز فرودها و نقاط ضعف آن به شمار می رود و 
باعث شد تا رتبه دانشگاه ازنظر علمی در سال های اخیر نزول کند هرچند 

نباید به برخی آمارهای آن چنانی در سالیان گذشته توجهی کرد!
برچسب  متأسفانه  که  یاسوج  دانشگاه  سابق  رئیس  برکناری  از  پس 
سیاسی کاری در دوره وی به دانشگاه یاسوج بیش از گذشته چسبانده شد 
و استخدام های فامیلی و فله ای در آن دوره بیش از هر دوره ای شنیده شد 
نوبت به وزارت علوم رسید تا مدیری غیرسیاسی و علمی و البته غیربومی 

را برای دانشگاه برگزیند.

فرمانداربویراحمد:
کمبود پارکینگ عمومی از مشکلات 

فراموش  شده یاسوج است
 فرماندار شهرستان بویراحمد گفت: کمبود پارکینگ عمومی از مشکلات 

فراموش شده یاسوج به عنوان مرکز استان است.
بویراحمد شاهرخ کناری  منطقه کهگیلویه و  ایسنا  به گزارش خبرنگار 
مسئله  متأسفانه  افزود:  بویراحمد  شهرستان  ترافیک  شورای  نشست  در 
پارکینگ در مرکز استان مبحثی فراموش  شده است و پیگیری این مبحث 
به کندی پیش می رود؛ بنابراین با توجه به کمبود فضای پارکینگ مناسب 
برای شهروندان در مرکز استان باید زیرساخت های لازم مثل خط کشی و 
نصب تابلوی کارت پارک و همچنین وضعیت صلاحیت پارکبان ها در 
مواجهه با مردم موردبازنگری قرار گیرد.  وی بابیان اینکه سرعت کاه ها 
نامناسب و غیراستاندارد  اظهار کرد: وضعیت  ندارند،  استاندارد  وضعیت 
برخی  در  استان  مرکز  و خیابان های  مناطق  از  برخی  در  سرعت کاه ها 
مواقع باعث بروز تصادفات شده است که نارضایتی مردم را در پی داشته 
است.  فرماندار شهرستان بویراحمد با اشاره به دغدغه های عمومی مردم و 
همچنین تسهیل تردد در سطح معابر و خیابان ها، خاطرنشان کرد: با توجه 
به اینکه تاکنون شهرداری اقدام مؤثری به منظور ایجاد پارکینگ در سطح 
شهر انجام نداده است و همچنان ترافیک و ازدحام خودروهای پارک شده 
در سطح خیابان ها مشاهده می شود، ضروری است هر چه زودتر نسبت به 
صدور کارت پارک های الکترونیکی با رعایت اصول فنی و مکان یابی 

خیابان ها در مرکز استان اقدام عملی صورت گیرد. 
طراحی  پارک  کارت  خیابان ها  تمام  برای  اینکه  کرد:  تصریح  کناری 
کنیم ازنظر کارشناسی ممکن نیست و همه خیابان های مرکز استان ازنظر 
هم  بویراحمد  فرمانداری  و  ندارند  را  کار  این  ظرفیت  خیابانی  عرض 

مجوزی در این خصوص صادر نخواهد کرد. 

استان فارس

افتتاح نمایشگاه خوشنویسی در محل نگارخانه 
پرنیان اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی کازرون

افتتاح  ارشاد اسلامی کازرون مراسم  اداره فرهنگ و  از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
محل  در  کازرون  شهرستان  خوشنویس  هنرمندان  از  نفر   2 آثار  خوشنویسی  نمایشگاه 
اسلامی شهرستان و  ارشاد  فرهنگ و  اداره  با حضور مرحمتی سرپرست  پرنیان  نگارخانه 
تابلو  از 30  بیش  نمایشگاه شامل  این  است  به ذکر  برگزار شد. لازم  از هنرمندان  جمعی 
خوشنویسی از حسین داودی و نعمت اله منصف است که تا 24 خرداد برای بازدید عموم 

علاقه مندان به هنر خوشنویسی دایر خواهد بود.


